
 

 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde, 

Mandag den 30. november 2023 kl. 18.30 

Maglegårdshallen, mødelokale M1, 1. sal 

 

Tilstede: Morten Samsøe Jacobsen (MSJ), Søren Brøchner Mortensen (SBM), Linda Gry (LG), Hanne 
Leth (HL), Thomas Troels-Smith (TTS), Christian Toft (CT) 

Afbud:  Rasmus Knude (RK), Ulrik Hesse (UH), Lisbet Elkjær (LE), Jesper Sørensen (JS) 

Inviteret: - 

Referent:  Christian Toft (CT) 

 

 

Dagsorden 

1. Godkendelse af referat af sidste bestyrelsesmøde den 30. oktober 2023 
Referatet blev godkendt  

2. Formanden orienterer 
 FAU møde d. 22/10 blev aflyst, ellers intet nyt 

 
3. Opdatering på udvalgsmøde med Christina Wex vedr. spørgsmål til kommunen 

Mødet afholdt 22. nov,  gruppen drøftede oplægget til KUF. 
 

4. Gennemgang og evaluering af opfølgningsmøde med KUF 
Opfølgningsmøde blev afholdt 29. nov med deltagelse af MSJ, TTS, SBM, CT, afbud fra UH 
 
Forslag om at GK udarbejdede e-læringskurser til foreningernes trænere og ledere om at blive 
bevidst omkring det ” gode idrætsmiljø” GK ville kigge på samarbejdsmuligheden.  

-Moderne og fleksibel adgang for foreningerne til kommunens idrætsfaciliteter - Adgang for 
foreningerne allerede kl. 16 på skolerne, er en udfordring i forhold til folkeskoleloven. Men der 
arbejdes fra forvaltningens side med de enkelte foreninger hvor det kan være aktuelt. 

-Faciliteternes åbningstider skal følge skolernes sommerferie i deres åbningstider, eksempelvis er 
Kildeskovshallen på ferietider med reducerede åbningstider fra uge 25-32 begge uger inklusiv.  

-Være meget opmærksomme på at foreningerne har stort behov for at råde over sociale rum som 
fællesskaber kan dyrkes i for fastholdelsen og trivslens skyld.  



- Der er afsat midler til at foreningerne kan benytte ungekonsulent ordningen til at ansætte en 
frivillighedskonsulent som pilot projekt, TTS ville undersøge hvordan vi kunne bruge disse midler 
bedst.   

5. Indstilling af næstformand til Facilitetsudvalget for den kommende 2-årige periode 1/1-24 – 
31/12-25 

 Nuværende næstformand Morten Samsøe Jacobsen er villig til genvalg, såfremt han har 
SIGs opbakning. Den samlede bestyrelse støttede genvalg til MSJ. 

 
6. Opgaveudvalg vedr. fremtidens idrætsfaciliteter 

 Dem fra SIGs bestyrelse der er udpeget, giver en opdatering 
 

7. Opdatering fra Thomas og Ulrik vedr. deres henvendelser til Gentofte Kino og Movie House, 
Hellerup 
TTS har aftalt møde med Kino og movie house, vil lave en histore som brander SIG. Kontakt til 
erhvervsnetværk. Så de 30tkr. Kan ”yngle” TTS + UH fremlægger oplæg på næste møde 11.jan 2024   
 

8. Opdatering fra arbejdsgruppen (TTS + LE + LG) nedsat til at udarbejde et kommissorium for 
hvorledes klubber kan søge tilskud i SIGs nye pulje (kr. 40.000) som har til formål at støtte socialt 
udsatte der ikke har råd til at deltage i fælles aktiviteter såsom rejser, stævner m.v. 
 

 Aftalt til afholdelse i januar. 
 

9. ”Fri træning” hos andre idrætsforeninger end ens egen 
 Hvordan kommer vi videre, der er aftalt at der afsættes kr. 10.000 i vores 2024 budget. 

MSJ kontakter LG – gymnastik for next step som pilotprojekt.  

10. Opdatering vedr. SIG prisen. Hvor er vi henne i processen, hvem gør hvad og hvornår 
 Linda (LG) vil rette til og opdatere, når hun modtager annoncen fra UH  
 Linda vil fremsende annoncen til medlemmerne af bestyrelsen til følgende Facebook 

gruppe: 
 

i. https://www.facebook.com/groups/2095783884016828 
ii. https://www.facebook.com/groups/142486639155624 

iii. https://www.facebook.com/groups/vangede 
iv. https://www.facebook.com/groups/detskerihellerup 
v. https://www.facebook.com/groups/charlordklamp 

vi. https://www.facebook.com/groups/602735646961488 
vii. https://www.facebook.com/groups/203459486763546 

viii. https://www.facebook.com/groups/1392360474293547 
 

 Der er indkommet en indstilling fra GVH (Gentofte Vangede Håndbold) 
 

11. Nyt fra udvalgene – KORT 
Ny formand i græsudvalget 
Klubrumspuljen har møde den 12. dec 



Ingen møder i øvrige udvalg 
12. Bordet rundt – KORT 

 
13. Eventuelt 

 LG vil godt udarbejde en ny annonce til SIG prisen 
 Benytte villabyerne til at promote de nye tiltag (biograf, SIG prisen) 
 MSJ er indtrådt i bestyrelsen i OCC. Der er etableret et Dame elitehold, med stor succes og 

opbakning fra det lokale erhvervsliv. 
 CT der har været afholdt møde i LIV med nye ambitioner om bl. Den grønne trekant - 

asfaltjunglen ved Maglegårdsskolen. 
 HL Ridesporten er hårdt ramt i forhold til dårlig omtale for tiden.  

 
14. Næste møde 

 Er fastlagt til 11. januar 2024 kl. 18.00 - Gentofte sportspark, hvor vi lægger næste års 
møder.  

 TTS reserverer et lokale. 
 


